
عیسـی کلانتـری: ادعـای سـرطانزا
بـودن تراریختههـا بیاسـاس اسـت/
۷۰ درصـد خـوراک مرغهـای داخلـی

تراریخته است

عیسی کلانتری گفت: در حال حاضر بخش بزرگی از واردات کشاورزی کشور
از محصولات تراریخته است و همه مردم هم آن را مصرف میکنند و

تاکنون مشکلی هم به وجود نیامده است.

عیسیکلانتری، رئیس سازمان حفاظت محیط زیست در گفتوگو با خبرنگار
اقتصـادی ایلنـا در خصـوص ادعـای برخـی در مـورد گسـترش محصـولات
تراریخته، جهشژنی و سرطانزا بودن این محصولات اظهار داشت: این
موضوع هیچ پایه و اساسی برای اثبات ندارد. در حال حاضر  بخش
بزرگی از واردات کشاورزی کشور از محصولات تراریخته است و همه مردم

هم آن را مصرف میکنند و تاکنون مشکلی هم به وجود نیامده است.

وی در پاسخ به این پرسش که آیا در داخل کشور نیز محصولات تراریخته
تولید میشود یا خیر؟ ، افزود: هنوز در داخل کشور تولید تراریخته
نداریم اما ۷۰ درصد خوراک مرغهایی که مصرف می کنیم از محصولات

تراریخته است.

کلانتری گفت: سویا و ذرت وارداتی همه تراریخته هستند و بیش از

https://agrofoodnews.com/%d8%b9%db%8c%d8%b3%db%8c%e2%80%8c-%da%a9%d9%84%d8%a7%d9%86%d8%aa%d8%b1%db%8c-%d8%a7%d8%af%d8%b9%d8%a7%db%8c-%d8%b3%d8%b1%d8%b7%d8%a7%d9%86%e2%80%8c%d8%b2%d8%a7-%d8%aa%d8%b1/
https://agrofoodnews.com/%d8%b9%db%8c%d8%b3%db%8c%e2%80%8c-%da%a9%d9%84%d8%a7%d9%86%d8%aa%d8%b1%db%8c-%d8%a7%d8%af%d8%b9%d8%a7%db%8c-%d8%b3%d8%b1%d8%b7%d8%a7%d9%86%e2%80%8c%d8%b2%d8%a7-%d8%aa%d8%b1/
https://agrofoodnews.com/%d8%b9%db%8c%d8%b3%db%8c%e2%80%8c-%da%a9%d9%84%d8%a7%d9%86%d8%aa%d8%b1%db%8c-%d8%a7%d8%af%d8%b9%d8%a7%db%8c-%d8%b3%d8%b1%d8%b7%d8%a7%d9%86%e2%80%8c%d8%b2%d8%a7-%d8%aa%d8%b1/
https://agrofoodnews.com/%d8%b9%db%8c%d8%b3%db%8c%e2%80%8c-%da%a9%d9%84%d8%a7%d9%86%d8%aa%d8%b1%db%8c-%d8%a7%d8%af%d8%b9%d8%a7%db%8c-%d8%b3%d8%b1%d8%b7%d8%a7%d9%86%e2%80%8c%d8%b2%d8%a7-%d8%aa%d8%b1/


بیست سال است که تراریخته مصرف میشود و مشکلی به وجود نیامده
است.

رئیس  سازمان حفاظت محیط زیست خاطر نشان کرد: در دنیا در سطح ۱۸۰
میلیون هکتار محصولات کشاورزی تراریخته تولید می شود اما در ایران

متاسفانه یک هکتار تولید تراریخته هم نداریم.

 


